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    Zápis 9. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 3. 11. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář, P. Náprstek , M. Doktor, P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata,  J.Heller 

 

  

1.  STK   
 

□ 

 

Úkoly - 1/8/15 a 1/9/15 splněny - výbor vzal na vědomí hodnocení M-ČR krátké tratě a M-ČR v maratonu, 

projednané na jednání STK. Výbor po projednání schválil návrh na použití stávajícího formátu pravidel pro rok 

2016 společně se směrnicemi, jako v letošním roce. Do těchto Pravidel pro rok 2016 budou zapracovány 

všechny připomínky, které se objevily během roku, včetně případných připomínek, které vzejdou z jednání 

valné hromady.  
 

□ 

 

Úkol - 3/8/15 splněn - Z. Krpata zaslal členům výboru návrh termínů hlavních domácích závodů 2016, 

projednané s reprezentačním trenérem, RSCM a se správou areálu v Račicích. Tento návrh zaslal též Českému 

veslařskému svazu k vzájemnému odsouhlasení. Výbor SRK ČSK návrh termínů hlavních závodů 2016 

schválil. V rámci tohoto výbor schválil návrhy STK na společný závod mládeže se Slovenskem 13.–15. 5.2016, 

návrh na oddělení M-ČR 5 km mládeže + veteránů od M-ČR 5 km dospělých. Dospělí pojedou 5km v rámci 

I.NZ pouze na singlech. Mistrovské závody 5km na deblech nebudou pro rok 2016 vypsány. Bylo 

odsouhlaseno i oddělení M-ČR v maratonu od podzimního ČP mládeže ve vytrvalosti. M-ČR v maratonu se 

pojede v rámci NZ v maratonu (stejně jako u 5 km pouze na singlech).  
 

□ 

 

Výběrové řízení na pořadatele závodů - STK připravuje vyhlášení výběrového řízení na pořadatele těchto 

hlavních závodů: Mistrovství ČR na 5 km pro  mládež, Mistrovství ČR v maratonu a nominační závod pro MS 

v maratonu, ČP mládeže na dlouhých tratích. Informace budou zveřejněny na webu kanoe.cz. Zájemci budou 

své nabídky zasílat elektronickou poštou na adresu předsedy STK Zdeňka Krpaty:  zkrpata@c-box.cz  
                                                                                     Ú-1/9/15 : Z Krpata  

                                                                                                          T: 30.11. 2015 
 

  

        2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Úkol - 4/8/15 splněn - Byl dokončen výpočet podpory oddílům z dotačního Programu II MŠMT zpracovaný 

podle schváleného klíče - dělení prostředků na rok 2016. Sekretariát rozeslal klubům k podpisu smlouvy 

související s čerpáním dotace. Výbor odsouhlasil jako minimální dotační částku 1 500,- Kč. Nižší dotace 

vypláceny nebudou.                                                            Ú-2/9/15 :  sekretariát  

                                                                                                         T: listopad  2015 

                       

□ Podzimní testy SCM – P.Hottmar podal komplexní informaci o přípravě podzimních testech pro výběr 

sportovců do SCM pro rok 2016. Testování tradiční baterií disciplín je připraveno pro 89 sportovců, kteří prošli 

1. kolem výběru.  

  

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

   RDS 
 

   

□ Úkol - 5/8/15 trvá - Racionální využití finanční podpory olympioniků od ČOV k zajištění nadstandardních 

podmínek pro přípravu bylo se sportovci projednáno. Za čerpání je zodpovědný svaz.  Bylo projednáno, že z 

účelové dotace budou hrazeny především - rehabilitační pobyty, regenerace, částečná úhrada pobytu na 

podzimních VT včetně sparingpartnerů, nadstandardní letenky, atd. Minimálně mohou sportovci předkládat 

doklady za nákup výživových prostředků a drobného sportovního materiálu.  Do 15. listopadu sportovci dodají 

nalepené originály dokladů a jejich seznam na sekretariát.                

                                                                                                   Ú-5/8/15 : P. Náprstek 

                                                                                                                T: 15.11. 2015 
 

□ Úkol - 6/8/15 splněn - Výbor schválil NK RDS předložené P. Hottmarem. Dále projednal a schválil pravidla 

odměňování sportovců a trenérů za výsledky dosažené na mezinárodních soutěžích v roce 2016. Výbor vzal na 

vědomí informaci o výcvikových táborech, které jsou v plném proudu. Příprava probíhá podle plánu, bez 

závažných komplikací klíčových reprezentantů. Upřesňují se termíny zimních soustředění na horách 

jednotlivých RSC. Důraz je kladen na regeneraci, profesionální přístup v oblasti výživy a obecnou prevenci 

proti případným zdravotním omezením.  
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□ Hodnocení a oponentury plánů RSC - probíhá hodnocení RSC a oponentury jejich  plánů na rok 2016. Dosud 

bylo provedeno v RSC MV. Tam je ČSK ve složité situaci, kanoistika je vedena v sekci „různé“, a v centru 

nejsou nadprůměrně výkonní sportovci.  Neustále je ohrožen počet tabulkových míst, nicméně podpora pro rok 

2016 je zajištěna. Výroční hodnocení VSC se uskuteční 4.11. a 18.11. proběhne oponentura plánů ASC Dukla. 

Spolupráce s resorty je velmi dobrá, svazové potřeby jsou respektovány.  

 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus - Členové výboru konstatovali dlouhodobě nižší výkonnostní 

úroveň žen v RDS a po diskusi připraví návrh na řešení situace pro další OH cyklus, k prvnímu projednání 3.11.   

                                                                                                    Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                T: prodlouženo leden 2016 

  

□ Příprava OH 2016 Rio - Podána informace o připravovaném řešení dopravy lodí do Ria, potvrzení možností 

případného nákupu „druhých lodí“. Prostřednictvím ČOV je zajištěno ubytování pro potřebný doprovod týmu a 

event. akreditované náhradníky mimo olympijskou vesnici. Výbor na doporučení ČOV schválil nákup 

vstupenek pro tým ubytovaný mimo OH vesnici k zajištění přístupu na závodiště. Prodej vstupenek zajišťuje 

ICF na jméno. Termín 14.11. Zajistí sekretariát                          Ú-3/9/15: sekretariát   

                                                                                                                T: 14..11. 2015 

 

P.Hottmar informoval o přípravě kalendáře ČSK na rok 2016, dvanáctistránkový kalendář bude vytištěn 

nejpozději k distribuci na VH SRK ČSK.                                    Ú-4/9/15 : P.Hottmar  

                                                                                                                   T: 28.11. 2015  
    

□  Prolagace smlouvy s Ergo pojišťovnou je v jednání, zajišťuje J. Boháč. 

                                                                                                      Ú-5/9/15 : J. Boháč   

                                                                                                                   T: 28.11. 2015  
  

RDJ 
 

 

□ Úkol -8/8/15 byl splněn - Výbor schválil písemný návrh zaslaný P. Hottmarem na personální rozšíření 

asistentů RDJ ke zkvalitnění přípravy, včetně rozdělení kompetencí a zapojení V. Stejskala do realizačního 

týmu RDJ.  
 

□ Nominační kritéria a plán RDJ – Výbor po opakovaném projednání schválil NK RDJ pro rok 2016 předložené 

P. Hottmarem 
 

□ Čerpání rozpočtu RDJ - výbor zval na vědomí očekávaná vydání za činnost RDJ do konce roku 2015 

z dotačních zdrojů a prostředků ČSK.  
 

RDM  

□ Úkol - 9/8/15 splněn - Výbor po opakovaném projednání schválil NK RDM na rok 2016 předložené T. Ježkem 
 

□ Úkol - 10/8/15 splněn - P. Šebesta informoval výbor o volných termínech k pořádání mezinárodních soutěží 

v Račicích. Kandidatura na soutěže v maratónu se jeví jako nereálná a ekonomicky nezajímavá. Výbor po 

projednání doporučil podat kandidaturu na MSJ + U 23 2019 v rychlostní kanoistice. 

                                                                                                  Ú-6/9/15 : P. Šebesta, Mokrý        

                                                                                                               T: prosinec 2015    
  

  Různé 
 

□ 

 
 

  

 

Informace z oddílů – předseda J.Boháč informoval o situaci v některých klubech, kde se tradiční rychlostní 

kanoistika dostává do ústranní činností členů preferujících odvětví dračích lodí. Zmínil případy v Hranicích a 

Kojetíně. Nastínil možná řešení situace a opatření v klubech. Dále informoval o situaci v ONV, kde se klub 

potýká s právní úpravou přístupu do loděnice, stanoveného předpisy vodoprávních institucí. Bude podána 

informace na VH SRK ČSK.                                                       Ú-7/9/15 : J. Boháč        

                                                                                                                  T: 28.11. 2015    
                                                                                                            

-  

□ 

 

Vydání metodické příručky pro trenéry mládeže - výbor se v diskusi vrátil k odloženému úkolu Ú-2/9/14  -  

vydání příručky s možností dotace z prostředků ČOV. P.Hottmar vytvořil předběžnou osnovu – návrh hlavních 

kapitol publikace. Návrh vyvolal diskuzi k technice pádlování benjamínků. Členové výboru připraví návrh 

postupu k řešení problematiky s využitím doporučení Rady SCM. 

                                                                                                      Ú- 12./8/15:  sekretariát 

                                                                                                                      T: listopad 2015                                     
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□ Příprava VH SRK ČSK - Oznámení o termínu konání VH bylo do oddílů rozesláno 15.10. Výbor projednal 

další postup zajištění VH SRK ČSK, která se uskuteční 28.11. 2015 v Račicích. Do 9.11 zpracují a zašlou 

předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, RDJ, RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce komise 

veteránské kanoistiky na sekretariát podklady pro kompletaci písemné Informace o činnosti SRK ČSK. 

Sekretariát zpracuje hospodářskou zprávu. Pozvánka s programem jednání bude rozeslána mailem do oddílů 

16.11. Materiály – informace o činnosti, hospodářská zpráva, jednací řád bude do oddílů rozeslán mailem 

nejpozději 20.11. 2015.                                                               Ú-8/9/15 : sekretariát        

                                                                                                               T: 20.11. 2015    
   

□ Nové stanovy ČSK -  Výbor SRK ČSK projednal a schválil návrh nových stanov ČSK, doplněný o připomínky 

oddílů a výboru ČSK. Konečný návrh stanov projednaný v sekcích  bude 3.11.2015 předložen Konferenci ČSK 

ke schválení.  
 

□ P. Šebesta informoval výbor o aktuálním stavu realizace investic v Račicích. Výstavba nového ubytovacího 

zařízení, které se staví na místě bývalých chanosů má mírné zpoždění, ale podmínky státní dotace budou 

dodrženy. 
 

□ Činnost komise veteránské kanoistiky SRK ČSK - J. Boháč svolá členy stávající komise M. Kučeru, B. 

Vernerovou a přizve T. Zástěru, který projevil přání se do práce komise zapojit. Projedná se činnost komise pro 

příští období.                                                                              Ú- 14./8/15:  J. Boháč 

                                                                                                                   T: podzim 2015   
 

□ Příprava vyhlášení nejlepšího sportovce svazu za rok 2015 – připravuje se  v OREA Hotelu Pyramida dne 

11.1.2016. Výbor ČSK schválil formát vyhlášení ve 4 oblastech:  1 osobnosti sjezd, maraton, vodní turistika, 2 

junioři, 3 – posádky, 4 - dospělí jednotlivci. Akce je produkována pro média. Moderátor bude Tomáš Budka, 

objednávka na rezervaci salonku v hotelu Pyramida odeslána a potvrzena. Sportovci a trenéři jsou o termínu 

informováni.   

   

□ 

 

Kniha 100 let kanoistiky – diskutován stav prodeje nákladu knihy, distribuované Nakladatelstvím Olympia do 

volného prodeje a ne e-shopu.  Ověřit v nakladatelství aktuální stav prodeje .                                                             

                                                                                     Ú- 6/7/15:  P. Mokrý 

                                                                                                                    T:  6.10. 2015, trvá  
 

□ 

  

Školení trenérů - P. Hottmar informoval výbor, že na plánované školení trenérů II. třídy se již přihlásilo téměř 

20 zájemců, pro které jsou připravovány podrobnější informace. Obecnou část školení  zajistí VOŠ ČUS v půli 

ledna a speciální část zajistí P.Hottmar začátkem února.              Ú- 7/7/15 :  P. Hottmar 

                                                                                                                     T:  listopad  2015  
 

□ 

 

Správa majetku ČSK - J Heller informoval výbor o aktuální situaci ve správě majetku svazu, v péči SRK, 

seznámil výbor s dokončením opravy střechy na Císařské louce z grantu Magistrátu hl.m.Prahy. Výbor schválil 

záměr zadat studii na možnosti úpravy cílové věže, včetně varianty snížení o 2 patra. 

Správa kempu na Slapech, Skalici – po výpovědi stávajícího nájemce kempu ČSK vyhlásil výběrové řízení na 

nového nájemce. Zatím se přihlásili 2 zájemci, prvotní jednání s nimi provede J. Heller. Finální jednání 

proběhne na ČSK. Záměrem ČSK  je pronájem na 5 let. Bývalý nájemce Strnad splnil podmínky výpovědi, 

včetně postavení plotu k oddělení kempů. Výbor doporučil pozemek kempu na Skalici znovu geodeticky 

zaměřit.                                                                                          Ú- 9/9/15 :  J. Heller 

                                                                                                                     T: listopad   2015  
 

  

  

  

Zapsal: P. Mokrý    


